附件（Appendix）
	年度（Year）
	

	编号（NO.）
	


中南财经政法大学
留学生研究生科研创新资助项目结项报告书
Zhongnan University of Economics and Law

Post-project Report for the Innovative Research Project of International Graduate
         项目名称(Project Title)                            

项目类别（Category）

（对应栏打√Tick appropriate box below）

□硕士生实践创新项目
Master degree candidate’s innovative research project 
 □博士生科研创新项目
PhD candidate’s innovative research project          
项目责任人(Project leader)                              

所在学院／单位(School／Department)                                               
填表日期(Date)                           
国际教育学院

School of International Education
2010年制
结 项 须 知

Guide for Post-project Report
1. 项目责任人必须认真阅读《中南财经政法大学留学生研究生科研创新项目资助管理办法》，并按有关规定进行结项申报。

The applicant needs to read “The Administrative Regulation on the Subsidization for the Innovative Research Project of International Graduate of ZUEL” carefully and concludes the project accordingly.

2. 申请者打字填写（如不具备打字条件时，请用钢笔或圆珠笔正楷书写，不要用铅笔填写）本表。

The applicant needs to type out the completed form （If it is impossible to type it out, please carefully and neatly fill in it with fountain pen or ball pen, no pencil）.

3. 本表封面上“年度、编号”指研究生部统一编制的项目编号。

 “Year” and “No.” on the cover of the form refers to the project number authorized by the Graduate Faculty of ZUEL. 
4. 本报告书必须附该项目产生的已公开发表的学术论文、社会调查报告、实践活动证明材料、声像资料等建设成果。

Achievements as academic paper published, research report, proof of social practice, audio-visual materials resulted from the project are required to be attached.
5. 填表必须实事求是，认真翔实，不得虚报或留空。有的栏目如无内容可填，请写上“无”、“未”等字；表格若填写不下，可另附纸。

The applicant needs to fill in the form fully and faithfully, no false report or blanks. If one has nothing to fill in some items, please write “no” or “nothing” in the blanks; the applicant may add extra paper if the original chart is not enough.
6. 报告书必须同时上报电子版。

 Both printed-out and electronic editions are required

Ⅰ. 结项简况(Brief Introduction) 
	项目名称
Project Title
	

	项目责任人基本情况(About the Project Leader)

	姓名

Name 
	常用联系方式
Mobile phone 
	职称
Title
	学位
Degree
	所在单位
School/Department

	
	
	
	
	


	参加研究人员及在项目研究中承担的主要工作
Members and Their Responsibilities in the Research  

	姓名
Name 
	单位
School/Department
	学历/职称
Academic Qualification/Title
	在项目研究中承担的主要工作Responsibility

	
	
	
	

	
	
	
	

	
	
	
	

	
	
	
	

	
	
	
	

	
	
	
	

	项目经费情况（元）

Project Funds Expenditure（Yuan）

	创新基金资助
Subsidy
	
	配套自筹
Self-financing
	
	经费总额
Total Funds
	

	序号

No.
	支出科目
Expense Item
	金额
Sum
	序号

No.
	支出科目
Expense Item
	金额
Sum

	1
	
	
	9
	
	

	2
	
	
	10
	
	

	3
	
	
	11
	
	

	4
	
	
	12
	
	

	5
	
	
	13
	
	

	6
	
	
	14
	
	

	7
	
	
	15
	
	

	8
	
	
	16
	
	

	支出合计Aggregate Spending
	
	经费结余Balance
	

	研究期限
Research Time Frame
	计划完成年月
Intended deadline
	

	
	实际完成年月
Finish Time 
	


Ⅱ.Research Achievement（both the original and the copy）
	Introduction about the main achievements 
	主要填写编（著）作、发表论文、会议交流材料等成果形式在内的名称、数量、质量和影响作用。
List the title, the quantity and the effect of the monographs, papers, and seminar inter-communication materials, etc. resulted from your project.

	项目成果目录

List of Achievement 

	序号

No.
	成果名称

Title of Achievement
	成果形式Form of Achievement 
	作者Author
	成果形式为专著的请注明出版社，为论文的请注明发表的期刊名称，为调研报告的请注明使用单位等详细信息。Monograph: indicate the publishing house; Academic paper: indicate the periodical; research report: indicate which institution quoted it, etc.

	
	
	
	
	

	
	
	
	
	

	
	
	
	
	

	
	
	
	
	

	
	
	
	
	

	
	
	
	
	

	
	
	
	
	

	
	
	
	
	

	
	
	
	
	


Ⅲ. 总结报告（2，000字以上，可另附纸）

Conclusion（more than 2000 words, extra paper is permitted in case of not enough space）
	1、 项目总体执行情况概述

概述项目总体思路、开展的主要活动、采取的主要措施和方法以及项目管理的机制、办法和效果。

1. Summarize the research on the project
Illuminate the general ideas, activities, measures, management mechanism and the effect of the research. 
二、项目实施的具体情况、分析和评价

2、Implementation, analysis and assessment of the project
1.研究与建设

对照项目任务书中关于在项目执行期间的实施规划,深入总结自项目生效以来围绕项目目标开展的各项研究与实践,以及各类研究的成果等。重点论述项目研究的整体思想、调研结果、推进情况和实施效果。
 (1).Research effort 
Illuminate and conclude the studies and practices you have done since the day the project began and your achievements according to the project plan stated in your application; illuminate in detail the general ideas, investigation report, implementation and effect of the research.
2.配套建设

围绕项目目标开展的各项建设简要论述所在学院、单位为保证项目研究的顺利进行而采取的各项措施。

 (2).Supportive effort facilitating the research
Briefly introduce the effort you’ve made to help you finish the research, the measures adopted by the school or department ensuring the implementation of the project. 

3.资金使用

各项研究及建设费用支出情况等。

 (3).Funds Utilization

Illuminate the expenditure of the research;
三、问题和措施

目前项目建设中存在的不足之处、项目执行中存在的困难、问题和采取的应对措施。
3、Problems and Solutions
 Illuminate the limitations of the project, difficulties and problems in implementing the project, and the solutions to them.
四、意见和建议

项目执行内容和资金安排需要调整的建议，以及其它需要说明的问题等
4、Opinions and Suggestions
   Put forward suggestions about the implementation of the project, funds utilization and other problems, etc.
   


Ⅳ.导师意见（Tutor’s Assessment ）
	导师签字(Signature)                                 
年   月   日( Date)
                                                    

	Ⅴ. 所在学院/单位审批意见(School/Department’s Assessment)

	主管领导签字：（盖章）
Signature of the director in charge（seal）:
                                       年   月   日(Date)


Ⅵ. 学校审批意见(University’s Assessment )
	主管领导签字：（盖章）
Signature of the director in charge（seal）:

                                       年   月   日(Date)
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